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Papież Franciszek
    МWszyscy zaznajemy zmagań codziennego życia. Nasza codzienność często może
doprowadzić nas do pewnego rodzaju ponurej apatii, która stopniowo staje się nawykiem, z
fatalną konsekwencją: nasze serca są coraz bardziej odrętwiałe. Nie chcemy, aby apatia
kierowała naszym życiem. Nieprawdaż? Więc powinniśmy zadać sobie pytanie: co możemy
uczynić, aby ustrzec nasze serce od coraz większego odrętwienia, od stawania się nieczułym?
W jaki sposób możemy dokonać wzrostu radości Ewangelii i sprawić, aby zapuściła głębsze
korzenie w naszym życiu?
    Jezus daje odpowiedź. Powiedział On swoim uczniom i mówi dziś do nas: Idźcie! Głoście!
Radość Ewangelii jest czymś, czego trzeba doświadczyć, czego trzeba zaznać i przeżyć,
jedynie dzielenie się, poprzez dawanie siebie. 
        
Fragment homilii wygłoszonej podczas Mszy św. w Waszyngtonie  †      

Ks. bp Aleksander Jaszewski SDB Każda świątynia to miejsce, gdzie ludzie się spotykają, żeby
słuchać. Słuchać kogo? Jezusa, który w Słowie Bożym również dzisiaj do nas przemawia.
Słuchać tego Słowa trzeba czystym i otwartym sercem, oraz jak Maryja rozważać go w swoim
sercu.
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    Świątynia jest szczególnym miejscem spotkania człowieka z Bogiem. Czerwona lampka obok
tabernakulum będzie dniem i nocą świecić się, by przypominać wszystkim, że tu się bije serce,
żywe serce Boga, który pragnie spotkać się z sercem ludzkim i napełnić go potrzebną siłą i
łaską. 

 Fragment homilii wygłoszonej podczas parafialnej uroczystości w Gorkach
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